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Abstract (en)
The device (1) has elastic sweeper elements (3), fastened in a sweeper plane with their upper ends (4) and next to each other, on a height-
adjustable carrier (5). This is connected to a frame (10) of a machine (11). It also has two support rollers (8), which are connected to the sweeper
element carrier and are supported on the rails (6) of the track. Sweeping is carried out in two sweeper planes with their sweeper elements offset
relative to each other.

Abstract (de)
Eine Abstreifvorrichtung (1) zum Abstreifen von auf Schwellen (16) eines Gleises liegendem Schotter weist eine Vielzahl von elastischen
Kehrelementen (3) auf, die in einer quer zur Gleislängsrichtung verlaufenden Kehrebene nebeneinander angeordnet und mit ihren oberen Enden (4)
auf einem höhenverstellbaren, mit einem Maschinenrahmen (10) einer Maschine (11) verbundenen Kehrelementträger (5) befestigt sind. Zur Auflage
der Abstreifvorrichtung (1) auf Schienen (6) des Gleises (7) sind mit dem Kehrelementträger (5) verbundene Abstützrollen (8) vorgesehen. <IMAGE>
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